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Ha collega s

buiten verzoek

Het werkbezoek in Pathe was een uitleg over hoe zij bezoekersstromen regelen reserveren etc om zo goed mogelijk aan de regels

te voldoen We hebben nog wat uitleg gekregen over de ventilatie en hoe zij dit hebben aangepast nav de covid 19 Het

economisch belang dat werd aangekaart was dat men nu ongeveer uitkomt op 1 3 bezetting en dat het heel erg zou helpen om

quitte te spelen als de bezetting naar 50 kan Dit werd ook beaamd door iemand die aanwezig was uit de theaterhoek

Daarna gingen we richting AFAS waar een korte toelichting werd gegeven op de TNO rapporten de trekker van de fieldlabs een

toelichting gaf om een customer journey die zij hebben opgesteld met bouwstenen voor evenementen waar aan kan worden

gedacht om de kans op de verspreiding van het virus te verkleinen Het ging dan met name om bekende maatregelen die nu

eigenlijk ook al worden genomen denk aan voorlichting voor het boeken informatie over het reizen stromen geleiden
contactmomenten tijdens het evenement verkleinen etc Zij gaven aan te werken met verschillende wetenschappers virologen
voor het uitwerken van de bouwstenen TUDelft en Radboud werd genoemd Tot slot was ook een korte toelichting op twee

rapporten over ventilatie onderzoek van Ziggo Dome AFAS en Ahoy

Gemaakte afspraken
De minister heeft duidelijk aangegeven dat de 1 5 meter niet wordt losgelaten maar hij is ook erg gecharmeerd over het

onderzoek van TNO over het gebruik van schermen in een binnenruimte Hij ziet dit wel als oplossing Hij wil hierover doorpraten
binnen twee weken op ambtelijk niveau Over de aanwezigheid van het RIVM bij het ambtelijk overleg is niet expliciet gesproken

maar wel aangegeven dat rapporten waar de fieldlabs mee bezig zijn ook naar het RIVM worden gestuurd Ik had niet de indruk dat

het RIVM aanwezig hoeftte zijn omdat iemand van het fieldlab aangaf contact te hebben gehad met het RIVM en dat zij hadden

aangegeven dat dit niet past binnen de onafhankelijk rol die zij hebben Die rol leek ook door hen te worden geaccepteerd Wel

heeft men behoefte aan meer inzicht op basis waarvan besluiten worden genomen Daarvan is door de minister gezegd dat hij daar

wel een gesprek voor wil beleggen Hoe en wat is mij onduidelijk PSC 19 gaat de acties oppakken

Ik verwacht dat we toch bij het RIVM moeten gaan vragen om een snelle appreciatie van de onderzoeken en dan met name over

schermen binnen De presentaties krijgen we nog doorgestuurd Overigens gaf de TNO onderzoeker aan het eind van het overleg

het signaal wel af dat de ventilatie onderzoeken en de mogelijkheden die daaruit blijken alleen zien op de kleine deeltjes en niet op

de grote druppels waar de infectie door plaatsvindt
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